



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

六天四晚 悉尼 / 卧龙岗 / 坎培拉

06DAYS 04NIGHTS SYDNEY / WOLLONGONG / CANBERRA

DAY 01 KUALA LUMPUR / SYDNEY

Assemble at KLIA International Airport for your departure flight to Australia's largest and oldest city - Sydney.

DAY02 SYDNEY / WOLLONGONG (L/D)

Upon arrival, proceed to Wollongong with **Grand Pacific Drive** encompasses some of NSW's most spectacular scenery and coastline. Beginning at the Royal National Park, this magnificent driving route takes you through beautiful coastal rainforests and spectacular driving scenery with close proximity to sheer cliffs and the South Pacific Ocean. The route then leads you across the impressive 665m Sea Cliff Bridge and quaint coastal villages boasting some of the state most beautiful beaches and rock pools. Continue we enjoy **Dolphin Cruise**, around the Marine Park for the resident Bottle nose dolphins. Beside there is often the chance to see whales (subject to weather condition).

DAY03 WOLLONGONG / CANBERRA (B/L/D)

Depart to Canberra. Proceed to Wollongong visit Bald Hill. Is that part of the Bulgo Range immediately to the north of, and overlooking Stanwell Park. "Bald" is a descriptive name for mountain peaks which are bare of the **Five Island**. After visit **The Nan Tien temple** is a Buddhist temple. It was funded by and constructed under the auspices of the Mahayana Buddhist known as Fo Guang Shan. Continue visit, it offers its visitors an experience you will not find anywhere else. Venture into this delightful and fascinating display of meticulously crafted miniature buildings set within beautifully **landscaped gardens** to make your Canberra visit complete. (Include Train ride)

DAY04 CANBERRA / SYDNEY (B/L/D)

After breakfast, enjoy a day tour on this **National capital**. First visit **Parliament House, Australian War Memorial**-home to an interesting display of war relics, **National Museum**, see the pride of Australia art and gain an insight into our history and culture and many more interesting tourist spots. Next, visit the **Blue Mountain**. View the Three Sisters and the Jamieson Valley. You may like to experience an optional ride on the world's steepest scenic railway.

DAY05 SYDNEY (B/L/D)

After breakfast, we commence for a sightseeing tour of Sydney. Tour highlights include, **Chinatown, Darling Harbor**, the magnificent Sydney **Opera House & King Cross**. Also enjoy a leisurely cruise around its magnificent harbor for a sweeping skyline of Sydney. Next, visits Sydney **fish market**. Catch the sights of the freshest fish in the market of this harbor city. Later, visit to the **Sydney Aquarium**, one of the largest in the world and features the most diverse collection of Australia aquatic life. Continue proceed to visit the 250m **Sydney Tower** and find out why Sydney is considered one of the most beautiful cities in the world. Then go on a virtual Australia adventure with Oz Trek, the largest simulated ride in the Southern Hemisphere.

DAY 06 SYDNEY (B)

After breakfast, free until transfer to the airport for your departure flight, bringing back with happy memories of your holidays.

第一天 吉隆坡 / 悉尼

集合于吉隆坡国际机场,办理登机手续,启程飞往澳洲第一大城市也是最古老的城市~悉尼。

第二天 悉尼 / 卧龙岗 (午/晚餐)

抵达后,将沿 F6 风景道**蓝色海洋路**驱车前往卧龙岗。前往 **Sea Cliff Bridge** 是蓝色海洋路最漂亮且别具特色的一段,游客可在此下车,漫步于依陡峭悬崖而建,长达 665 米的架空天桥上,细赏太平洋美景。后乘坐**海豚游船**游览太平洋,途中还有机会看见海豚和鲸鱼的出没。

第三天 卧龙岗 / 坎培拉 (早/午/晚餐)

今天前往游览**五岛啤酒厂**这里的啤酒全天然无糖友新鲜,还有蜜桃,南瓜,朱古力和草莓的口味,喝起来一点都不苦。后前往**南天寺**,是佛光山的分院,建于 1995 年,建成开光为现今南半球最大的佛教寺院。续游览**卡金顿格林小王国**,这里展示了典型英国式建筑和环境的微缩景观,其中还包括世界各国著名的建筑物。(含园游火车)

第四天 坎培拉 / 悉尼 (早/午/晚餐)

早餐后,游览澳洲最美丽的城市-坎培拉。你将看到这个城市策划发展大蓝图,包括各大建筑物如**国家博物馆,澳战纪念馆,国立大学,国会大厦**。续游览**蓝山脉**,欣赏风景如画的杰美胜山谷和山姐妹峰,在此您也可自费乘坐全世界最斜的小火车直下山谷,刺激无比,或乘坐空中缆车,居高欣赏蓝山风景。

第五天 悉尼 (早/午/晚餐)

早餐后,开始悉尼市区观光,主要景点包括澳洲发源地-岩石区,**唐人街,达领港和悉尼歌剧院**,继续游览**英皇十字区**,是澳洲最有名的夜生活区。到邦达海滩及**悉尼海港大桥**,同时登上游艇畅游悉尼海港,欣赏港口周围迷人的风景,悉尼大桥,宏伟的歌剧院等。续程前往**鱼市场**参观,在那里能买到最美味新鲜的海产。

第六天 悉尼 (早餐)

早餐后,将送往机场办理登记手续乘搭客机返回家园。



备注：行程秩序如有更改,均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement